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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 13 mai 2025, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Miklos András - sat Coșeni, lipsind: Ambrus 
Fruzsina, Debreczeni László, Magyarosi Imola-Piroska, Tischler Ferenc și Baloga Csilla - sat 
Chilieni. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 580/2025. Ședința se desfășoară online pe 
platforma ZOOM. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba, Sztakics Éva-Judit viceprimarii 
municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Bună ziua. Sărut mâna 
doamnelor. Aș face prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 „Suntem prezenți 15. În legătură cu Ordinea de zi are cineva observații, luări de 
cuvânt?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Aș dori să propun un proiect 
de hotărâre la Diverse, care se referă la aprobarea rezultatului evaluării proiectelor sportive.” 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Bine, atunci să votăm, 
dacă suntem de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctului D1. Vă rog să ridicați mâinile.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József). 
 „Acum să votăm Ordinea de zi în întregime. Vă rog să votați.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József). 
 „Bine, mulțumesc frumos. Am votat Ordinea de zi, acum aș da citire următoarelor: 
potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea situații? Eu nu doresc să 
particip la deliberarea și la votarea punctului D1. Altcineva? Nu sunt. Atunci să începem 
discutarea punctului 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii 
directe a Contractului de delegare a serviciului public de gestionare și supraveghere a câinilor 
fără stăpân de pe raza municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În ultimii ani, legislația 
privind activitatea și modul de conducere al tuturor societăților comerciale de stat, inclusiv al 
celor aflate în subordinea autorităților locale, a devenit tot mai strictă. Printre altele și 
societatea Tega, care până acum a prestat această activitate, sau o face și acum, se poate ocupa 



 

 

doar de salubritatea publică, de aceea trebuie să reatribuim Contractului de delegare a 
serviciului public de gestionare și supraveghere a câinilor fără stăpân. Și desigur pentru 
operativitate și așa cum reiese și din Studiul de oportunitate elaborat de către colegi, vom 
atribui direct pentru o societatea care se află în subordinea noastră, și anume societății Urban-
Locato, conform anexelor proiectului de hotărâre, cum ar fi regulamentul, caietul de sarcini și 
tabelul cu tarifele. Perioada pentru care dorim să atribuim acest serviciu este de 4 ani.” 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Mulțumesc. Comisiile de 
specialitate au avizat favorabil. Vă rog să votăm proiectul de hotărâre. Cine este de acord?” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), 
HOTĂRÂREA NR. 210/2025. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea generală a asociaților 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciile de salubrizare a 
localităților ECO SEPSI pentru aprobarea delegării gestiunii activităților specifice serviciului 
public de salubrizare a unor localități membre ale Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de 
utilități publice pentru serviciile de salubrizare a localităților ECO SEPSI prin atribuirea 
directă a Contractului de delegare către operatorul de salubrizare societatea TEGA SA. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La o ședință anterioară am 
aprobat parțial încetarea contractului încheiat în anul 2009 între ECO SEPSI și societatea 
TEGA SA, iar atribuirea a fost preluat de către ADI SIMD. Această parte s-a referit la 
transportul deșeurilor, la activitățile de selectare a deșeurilor și a activităților legate de acesta. 
Iar cea de acum se referă la salubrizarea publică, cum ar fi curățarea orașului, deszăpezirea, 
dezghețerea, care la fel va fi atribuit direct de către ECO SEPSI către societatea TEGA SA. În 
acest caz se va restrânge sfera de activitate a localităților membre, desigur în cea ma mare 
măsură va rămâne municipiul Sfântu Gheorghe, iar în afară de acesta se va mai efectua 
curățarea, deszăpezirea, dezghețerea drumurilor în localitățile Baraolt, Ilieni, Arcuș, Bodoc, 
Valea Crișului și Ghidfalău. Similar este anexat un studiu de oportunitate, regulament, caiet de 
sarcini, tabel cu tarifele și bunurile. În acest caz perioada este de cinci ani, maximul stabilit de 
legislație.” 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Mulțumesc. Și în acest caz 
comisiile de specialitate au avizat favorabil. Vă rog să votăm proiectul de hotărâre. Cine este 
de acord să ridice mâna.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Scuze, dar abia acum am reușit să 
mă conectez.” 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Bine. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 211/2025. 
 „Urmează punctul D1 și așa cum am semnalat, eu nu particip la deliberare și al vot.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării 
nerambursabile din fonduri publice a proiectelor sportive din bugetul municipiului Sfântu 
Gheorghe pe anul 2025. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La anunțul de participare al 
proiectelor sportive au fost depuse 45 de proiecte, din care comisia de evaluare, numită în acest 
sens, a considerat eligibile 41, și astfel propunem împărțirea între aceste 41, în diferite 
proporții, acordarea unui sprijin în total în suma de 393.850 lei, conform tabelului, anexă la 
proiectul de hotărâre. 4 proiecte nu au fost considerate eligibile, din care 2 nu au primit 
finanțare pentru că nu au decontat finanțarea primită în anul precedent, iar 2 nu au atins 
punctajul necesar. Deci 41 vor primi în total suma de 393.850 lei, dacă consiliul aprobă.” 
 Domnul președinte de ședință CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Are cineva luări de 
cuvânt? Nu, bine. Vă rog să votați.” 



 

 

 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Csutak 
Tamás), HOTĂRÂREA NR. 212/2025. 
 „Vă mulțumesc pentru prezență. Să aveți o zi frumoasă.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 mai 2025. 
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